
«Fa m�s de 20 anys que venim i hi ha hagut un canvi molt

gran«

ROSES | GEMMA TUBERT

Van comen�ar a venir a Roses de joves i han continuat visitant-la ara que ja han format una fam�lia.

Viuen a prop, per� asseguren que l'indret els t� captivats i que ara que ja coneixen la zona, v�nen a

descansar-hi amb la seva f illa. La tranquilálitat que, diuen, s'hi respira �s un alálicient m�s per mantenir Roses com

el seu dest� vacacional mentre puguin.

�s la seva primera vegada a la Costa Brava?

Ui, no! Venim cada any des de fa m�s de vint anys. De joves ja hi ven�em i ara hem continuat visitant la zona.

Hi tenen segona resid�ncia?

No, ens estem en un hotel.

Quan de temps s'hi quedaran?

Tres o quatre dies. Abans ens hi qued�vem m�s, per� la crisi es nota!

Solen visitar poblacions properes o es queden a la platja a descansar durant les vacances?

S�, ara ja ens ho coneixem gaireb� tot. Ara ens quedem per la zona, anem a Castell� d'Emp�ries, l'Almadrava

per�, b�sicament, fem platja i descans, que tamb� ho necessitem.

Qu� �s el que m�s els agrada?

L'ambient que hi ha al vespre quan sor tim a passejar i, sobretot, la tranquilálitat que s'hi respira.

Amb tants anys de turistes, hi deuen haver vist canvis...

I tant! Aix� ha canviat molt, �s desconegut. Per� per a tot hi ha una �poca i ja ens sembla b� com �s ara. Ha

estat un canvi molt gran a nivell de construcci� i de tot.

Els preus tamb� han canviat?

S�. Creiem que �s una mica car. Nosaltres tamb� venim d'una zona ?tur�stica d'esqu� i els preus s�n ?bastant

m�s assequibles.
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